
Höja byalags styrelsemöte 13 januari 2021 

 

Närvarande; Henrik Nilsson, Annika Lindvall, Andreas Dånge, Christian Starnert samt 

Helene Andersson.  

 

§1. Mötet öppnade. 

 

§2. Val av sekreterare:  

Styrelsen beslutade att välja Helene Andersson till sekreterare under kommande möte.  

 

 §3. Val av justerare 

Christian Starnert samt Henrik Nilsson.  

 

§4. Godkännande av dagordningen. 

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen. 

 

§5. Genomgång av föregående protokoll. 

Styrelsen beslutade att godkänna protokollet. 

 

§6. Den 6 december genomfördes ett Corona anpassat tomtettåg. Byns barns inbjöds att träffa 

Jultomten och Julbocken vid gamla biblioteket. Där kunde barnen lämna sina önskelistor och 

de fick en godispåse. Många barn slöt upp under kvällen.  

 

§7. Diskussion om möjliga aktiviteter under året. Utifrån rådande pandemi går det i dagsläget 

inte att planera för några aktiviteter. Målsättning är att Valborgsfirande, brännbollsturnering 



och tomtetåg genomförs. Diskussion om möjlighet att genomföra öl eller vinprovning under 

hösten.   

 

§8. Förvaltningsberättelsen skrivs. 

 

§9. Förberedelse till valberedningen inför årsmötet skrivs. 

 

§10. Nästa möte planeras att genomföras i samband med årsmötet. Tid för årsmöte och hur 

detta kan genomföras planeras i samråd med Lekplatsföreningen.  

 

§11. Mötet avslutas.  

 

 

Sekreterare     

 

 

Helene Andersson    

 

Justerare 

 

 

Christian Starnert    Henrik Nilsson 


